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STORY OF AMBITION
The story of Middle East Factory for Machines Co. ltd (MEMCO) 
is one of ambition, innovation and hard work. MEMCO is a 
professional equipment supplier that keeps a stable position in 
the market as a result of long experience in machinery industry. 
From small beginnings in 1998 in Riyadh/KSA to the massive force 
in manufacturing it has become today, MEMCO has relentlessly 
pushed the boundaries in its desire to be the best in the field of 
robotic systems and engineering solutions in KSA and the region. 
The motivation for establishing this reputable company stemmed 
from its strong wish to incorporate ultramodern services utilizing 
front-line technology through its world-class experts. With many 
turnkey projects in Gulf Region, MEMCO has business coordination 
with pioneer suppliers in many sectors to represent their business 
in Saudi Arabia. As MEMCO moves forward, it will keep the highest 
industry standards and conduct its business with transparency, 
openness and honesty. Expect better results from MEMCO that 
works in line with the Kingdom’s Vision 2030, showcasing its 
commitment as a major player in machinery industry, positively 
being a part of the fourth industrial revolution ‘Industry 4.0’.

تعُتـــر شركـــة مصنـــع الـــرق الأوســـط للمكائـــن المحـــدودة )ممكـــو(، ومقرهـــا الريـــاض 
ــد  ــع وتوريـ ــم وتصنيـ ــدة في تصميـ ــركات الرائـ ــن الـ ــعودية، مـ ــة السـ ــة العربيـ بالمملكـ
ـــرةٍ  ـــع بخ ـــةٍ وتتمت ـــةٍ رفيع ـــى بمكان ـــث تحظ ـــعودية، حي ـــة الس ـــة العربي ـــن في المملك المكائ
ـــة  ـــة تصنيعي ـــوم كجه ـــو( الي ـــف )ممك ـــام 1998 تق ـــةٍ في ع ـــاتٍ متواضع ـــن بداي ـــةٍ. فم طويل
مرموقـــة تقـــدم حلـــولاً تقنيـــة متطـــورة، وتطمـــح لأن تكـــون الرائـــدة في أنظمـــة الروبوتـــات 
والحلـــول الهندســـية عـــى مســـتوى المملكـــة والمنطقـــة. ومنـــذ انطلاقتهـــا تلتـــزم )ممكـــو( 
ــا البـــري، وهـــي لا تـــزال  بتقديـــم خدمـــات متميـــزة، وتســـتثمر بكثافـــة في رأس مالهـ
ـــن  ـــع موردّي ـــدة م ـــات وطي ـــو( بعلاق ـــط )ممك ـــر. ترتب ـــكار والتطوي ـــزاً للابت ـــاً متمي ـــدّم نموذج تق
ـــر  ـــى معاي ـــى أع ـــاظ ع ـــزم بالحف ـــا تلت ـــة، ك ـــم في المملك ـــاً لأعماله ـــا وكي روّاد بوصفه
ـــن  ـــل م ـــو( تعم ـــة. لأن )ممك ـــوح ومصداقي ـــفافية ووض ـــا بش ـــع أعماله ـــذ جمي ـــع وتنفي التصني
خـــال حلـــول تقنيـــة أكـــر كفـــاءة، فاختيـــارك لخدماتهـــا يعـــزز مـــن نجـــاح أعمالـــك. تعمـــل 
ـــاهمين  ـــروّاد المس ـــن ال ـــن ب ـــون م ـــةً لأن تك ـــة 2030، متطلع ـــة المملك ـــاً لرؤي ـــو( وفق )ممك

ـــا.  ـــا ومجالاته ـــف فئاته ـــة، بمختل ـــة الرابع ـــورة الصناعي ـــوة في الث بق

قصةُ طمُُوح

03 02
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Commitment to provide cost effective solutions through innovation and operational 
excellence. 

MISSION
الرسالة

الالتـــزام بتقديـــم حلـــول متميـــزة مـــن حيـــث التكلفـــة لجميـــع فئـــات العمـــاء، عـــر الابتـــكار 

وضـــان كفـــاءة الأداء التشـــغيلي. 

To be recognized as the leading industry robotic, handling and conveying solutions 
provider in Saudi Arabia and the region.

أن تكـــون )ممكـــو( الشركـــة الرائـــدة في توفـــر حلـــول الروبوتـــات والمناولـــة والســـيور الناقلـــة 

ــة . ــة الســـعودية والمنطقـ ــة العربيـ في المملكـ

VISION
الرؤية

• Operating with honesty.

• Accepting nothing but 
  super quality.
• Demonstrating strong 
   work ethics.

• Embracing collaboration.

• Treating people fairly.

• Providing added value for 
  customers. 

• Respecting personal 
  privacy.
• Wining through 
  customers. 
• Committing to business
  goals. 

• العمل بإخلاص وأمانة. 

• لا مساومة على الجودة. 

• الالتزام بأخلاقيات العمل. 

• تعزيز مبدأ التعاون.

• الإنصاف في معاملة الجميع.

• إضافة قيمة للعملاء.

• احترام خصوصية العميل.	

• التركيز على نجاحات العملاء.

• الاهتمام بتحقيق الأهداف.

VALUES
القيم

حلـــول وأنظمة الروبوتات
ـــب  ـــب الطل ـــة حس ـــات المصمم ـــة الروبوت ـــرة في أنظم ـــية والخ ـــة الهندس ـــو( الدراي ـــك )ممك تمتل

ــاءة  ــاعدة العمـــاء عـــى تحســـن كفـ ــات، لمسـ ــات والتطبيقـ ــة مـــع مختلـــف الصناعـ والمتلائمـ

ومقـــدرات عملياتهـــم الإنتاجيـــة بدرجـــة تنافســـية. وضمـــن أنشـــطة تصنيـــع الروبوتـــات عاليـــة 

ـــم  ـــطة التصمي ـــة أنش ـــاع كاف ـــى إخض ـــرص ع ـــا تح ـــوكا، ك ـــع شركة ك ـــو( م ـــاون )ممك ـــودة تتع الج

والبرمجـــة في حلولهـــا الروبوتيـــة إلى إشراف فنـــي دقيـــق. 

PRODUCTS AND SOLUTIONS
المنتجات و الحلول

MEMCO has the experience to customize and integrate robotic systems in diverse industries 
and applications to help customer improve efficiency and competitiveness in production 
processes. MEMCO innovativeness is seen on how it puts different technological applications 
in complete robotic solution that covers all operation needs. 
The robotic solutions of MEMCO are designed and programmed under a strict technical 
expertise and in the field of robotic arms integration, MEMCO is considered as an official 
system partner with KUKA robots.

Customized Robotic Solutions
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Customized Conveying Systems

MEMCO’s Customized Conveying Systems are durable and can be customized to 
meet the customer’s specific needs. They reduce idle time, manual material handling 
and associated costs, and drive increased revenue. They can be integrated with other 
machines in the line to deliver a highly-efficient all-inclusive logistic solution and in the 
control and automation drives, MEMCO is considered as system partner with SIEMENS”.

أنظمة السيور الآلية الناقلة 
المتخصصة

ـــة  ـــب، بقوتهـــا وإمكاني ـــة مـــن )ممكـــو( والمصُممـــة وفـــق الطل ـــة الناقل ـــز أنظمـــة الســـيور الآلي تتمي

ـــت  ـــا لوق ـــا ادخاره ـــن مزاياه ـــن ب ـــة. وم ـــاء التصنيعي ـــات العم ـــات واحتياج ـــب مواصف ـــا حس برمجته

إنجـــاز العمـــل، وتقليـــل مناولـــة المـــواد يدويـــاً، وخفـــض التكاليـــف التشـــغيلية، وإمكانيـــة دمجهـــا 

ـــاءة.  ـــالي الكف ـــامل وع ـــل ش ـــم ح ـــل لتقدي ـــع العمي ـــودة في مصن ـــوط الموج ـــات والخط ـــع الماكين م

ـــاع  ـــذا القط ـــة في ه ـــيمينز المعروف ـــة س ـــع شرك ـــو( م ـــاون )ممك ـــم تتع ـــة التحك ـــال أنظم وفي مج

ـــي. التصنيع

Customized Packaging and Downstream
MEMCO invests the advancement of science, research and persevering care in 
designing, manufacturing and supplying a range of packaging and downstream 
high-quality solutions customized to the customers exact specifications. MEMCO 
uses only well-known qualified suppliers for its machines components and 
outsourcing.

لطالمـــا كان الاســـتثمار في التطـــور التقنـــي والبحـــوث والمثابـــرة العلميـــة في صُلـــب اهتمامـــات 

ـــة والتغليـــف  )ممكـــو(، مـــن أجـــل تصميـــم وتصنيـــع وتوريـــد مجموعـــة مـــن أنظمـــة وحلـــول التعبئ

ـــدة  ـــات وطي ـــو( بعلاق ـــط )ممك ـــك ترتب ـــل. كذل ـــات العمي ـــات ومواصف ـــق احتياج ـــودة، وف ـــة الج عالي

ـــال.  ـــذا المج ـــن في ه ـــن معروف ـــن عالمي ـــراتيجية بموردّي واس

حلول التغليف ومراحل الإنتاج النهائية المتخصصة
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Water Treatment Solutions
MEMCO is among the leading companies in supplying tailored water treatment 
systems, catering to many industrial, commercial, hospitality as well as the 
residential sector to help reduce fresh water consumption, reuse and recycle 
wastewater. MEMCO’s wide portfolio of industry-leading technologies and 
engineers with worldwide experience in help provide customers with cost-efficient 
solutions meeting their water quality requirements. 
MEMCO’s water treatment systems are equipped with controlling features 
to avoid high maintenance costs or any interruptions during operation.

حلول معالجة المياه
ـــة  ـــال تعبئ ـــاه في مج ـــة المي ـــة معالج ـــدة في أنظم ـــركات الرائ ـــن ال ـــن ب ـــو( م ـــد )ممك تعُ

ـــل. ـــات العمي ـــق احتياج ـــب ووف ـــب الطل ـــات حس ـــم المحط ـــم تصمي ـــر،  يت القواري

ـــة  ـــول أنظم ـــم حل ـــن في تصمي ـــن ومحلي ـــن عالمي ـــع موردّي ـــدة م ـــات وطي ـــو( بعلاق ـــط )ممك ترتب

الميـــاه عاليـــة الجـــودة، وهـــي حلـــول ترتبـــط بأنظمـــة تحكـــم دقيقـــة، كـــا أنهـــا لا تحتـــاج إلى 

ـــغيل. ـــاء التش ـــتها أثن ـــى سلاس ـــاً ع ـــة، عطف ـــة باهظ ـــف صيان تكالي

Beverage Filling and Packaging Lines
With over than 40 beverage lines equipped with MEMCO’s supplies, MEMCO has 
considerable expertise when it comes to engineering complete beverage filling lines. 
The company’s product flow management, helps it to incorporate lines with everything 
from the pressure blower to the exit conveyor. From the first project milestone to 
after-sale services, MEMCO’s customers are provided with total support to help them 
boost their competitiveness. MEMCO is fully committed to providing the finest product 
support, periodic maintenance and, in the improbable case of a breakdown, quick 
online and on-site intervention .  

 خطوط تعبئة وتغليف المشروبات
ـــا.  ـــا وكفاءاته ـــتثمرةً خبراته ـــات PET مس ـــوات المشروب ـــاج عب ـــط إنت ـــن 40 خ ـــر م ـــو( أك ـــذّت )ممك نف
وطـــوال فـــرة تنفيـــذ المـــروع وحتـــى نهايتـــه تعمـــل )ممكـــو( عـــن كثـــب مـــع العميـــل، حيـــث 
ـــل  ـــار أفض ـــج، واختي ـــة المنت ـــاج، وإدارة حرك ـــوط الإنت ـــة خط ـــم وإدارة وهندس ـــة بتصمي ـــدأ العملي تب
ـــد  ـــاء وبع ـــل أثن ـــم كام ـــو( بدع ـــاء )ممك ـــى عم ـــغيل. ويحظ ـــب والتش ـــذ والتركي ـــم التنفي ـــول، ث الحل
تنفيـــذ المـــروع، إســـهاماً في تعزيـــز نجاحاتهـــم ومقدراتهـــم التنافســـية، كـــا أن هنـــاك زيـــارات 
فوريـــة للعمـــاء في حـــال تعرضهـــا لأي أعطـــال طارئـــة، أو حـــن الحاجـــة إلى إصـــاح سريـــع ســـواء 

ـــت. ـــطةً في كل وق ـــا نش ـــاظ عليه ـــد، للحف ـــن بع ـــع أو ع كان في الموق
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Over the course of 20 years, MEMCO has 
been steadily heading forward, building 
successful businesses in a competitive 
industry. The result has been wonderful milestones that speak for themselves. Your 
experience with MEMCO is not limited to a purchase of a machine or system. 
As MEMCO considers “service” it sees an array of services that you can take 
advantage from. MEMCO after sale service is provided by a skilled team of 
engineers and technicians, top helpdesk assistance, mechanical workspaces, 
spare parts and technical advisory, replacement in case of damage or defect 
of product, and 7/24 on-site services including maintenance and installation 
through skilled technicians aided by MEMCO global suppliers, as part of 
MEMCO’s portfolio. 

منـــذ 20 عامـــاً تمـــي )ممكـــو( بثقـــة في تنفيـــذ مشـــاريعها، ضمـــن صناعـــة تشـــهد تنافســـاً 
كبـــراً. لا تتوقـــف تجربتـــك مـــع )ممكـــو( عنـــد مجـــرد شراء ماكينـــة أو خـــط إنتـــاج، بـــل تمتـــد إلى 
حصولـــك عـــى مجموعـــة مـــن المزايـــا بوصفـــك عميـــاً هامـــاً. يـــرف عـــى خدمـــات مـــا بعـــد 
البيـــع في )ممكـــو( طاقـــم عمـــل فنـــي متمـــرس، إلى جانـــب توفـــر خدمـــات مكتـــب الدعـــم 
والاستشـــارات  الغيـــار،  وقطـــع  والمســـاندة، 
مـــدار  عـــى  بالموقـــع  والخدمـــة  الفنيـــة، 
ـــك  ـــا في ذل ـــبوع، بم ـــام الأس ـــوال أي ـــاعة وط الس
ـــن ذوي  ـــدي فني ـــب بأي ـــة والتركي ـــال الصيان أع
إحـــدى  يشـــكّلون  وعالميـــة،  محليـــة  خـــرات 

فصـــول قصـــة )ممكـــو( مـــع التميـــز. 

After Sale Services

خدمات ما بعد البيع
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Since its inception, MEMCO has set its key ethics of integrity which include the basis 
of a solid knowledge. MEMCO has good rationale behind its business helping it 
move ahead towards the future in a trustful manner based on its track record of vast 
achievements. It is MEMCO’s promise to help push the boundaries of its development 
in the sectors of its business and upgrade its quality that has been the core of its 
business since it has been introduced to the world of machinery. 

منـــذ انطلاقتهـــا وضعـــت )ممكـــو( لمســـارها العمـــي ثوابـــت أخلاقيـــة تســـر عـــى خطاهـــا، فهـــي 

ـــع إلى  تعمـــل عـــر معايـــر جوهريـــة تطمـــح مـــن خلالهـــا إلى المـــي قدُمـــاً نحـــو الأمـــام والتطل

المســـتقبل بثقـــة، بينـــا تنظـــر إلى ســـجلها مـــن الإنجـــازات بفخـــر واعتـــزاز. تســـتهدف )ممكـــو( 

ــب  ــكّل لـُ ــي تشـ ــا التـ ــتوى جودتهـ ــع مسـ ــا ورفـ ــات أعمالهـ ــر قطاعـ ــا وتطويـ ــعة آفاقهـ توسـ

ـــن.   ـــم المكائ ـــع وتصمي ـــاع تصني ـــا قط ـــذ دخوله ـــا من اهتماماته

Moving Ahead
تطلعات للمستقبل
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MEMCO’s staff of highly qualified engineers and technicians plays an essential role 
in helping it provide high-quality service to customers, showcasing teamwork and 
the highest ethical standards. MEMCO’s staff are provided with training to improve 
their chances of success and business growth.

ـــة  ـــات عالي ـــم خدم ـــى تقدي ـــن ع ـــن المؤهل ـــن والفني ـــن المهندس ـــو( م ـــو )ممك ـــرص موظف يح

ــل الجماعـــي، وتعكـــس  ــر العمـ ــرّ عـــن جوهـ ــة تعـ ــاء، في لوحـ ــات العمـ ــة فئـ الجـــودة لكافـ

المعايـــر الأخلاقيـــة العاليـــة. ويتلقّـــى موظفـــو )ممكـــو( برامـــج تدريـــب فنـــي تســـاعد في 

تطويـــر مهاراتهـــم وصقـــل خبراتهـــم.

	 Professional Staff
فريق عمل احترافي

ARES OF DISTINCTION
أكثر من وُجهةٍ للتميز

MEMCO engineers work closely with customers to gather all information needed for 
data analysis and layout designs, in order to tailor-made solutions for equipment 
mechanical and electrical installations, control system design software and hardware, 
instrumentation, high-tech technologies, and cost-effective operating structures.

ـــة  ـــات اللازم ـــة المعلوم ـــى كاف ـــول ع ـــاء للحص ـــع العم ـــب م ـــن كث ـــو( ع ـــو )ممك ـــل مهندس يعم

ـــة  ـــاً ومتوافق ـــة خصيص ـــول مصمم ـــولاً إلى حل ـــط، وص ـــم والخط ـــع التصامي ـــات ووض ـــل البيان لتحلي

ـــة. ـــة الممكن ـــف التصنيعي ـــل التكالي ـــل بأق ـــات العمي ـــع احتياج م

 Product Development 
تطوير المنتج

MEMCO’s new advances in designing and manufacturing of 
production lines adhere to the highest international quality 
standards that meet customers’ needs and guarantee 
accuracy and efficiency.

تلتـــزم )ممكـــو( في كافـــة تخصصاتهـــا وأنشـــطتها في 

بأعـــى معايـــر  الإنتـــاج  مجـــال تصميـــم وتصنيـــع خطـــوط 

الجـــودة العالميـــة التـــي تعُنـــى باحتياجـــات العمـــاء، وتهتـــم 

العمليـــة. والكفـــاءة  بالدقـــة 

Innovative Solutions
حلول مبتكرة



MEMCO service engineers operates throughout the year providing full support 
to all customers. Keeping MEMCO’s inventory well-stocked and regularly 
updated is a crucial aspect of keeping its business operations running smoothly.     

ـــم  ـــم الدع ـــنة لتقدي ـــام الس ـــوال أي ـــاعة وط ـــدار الس ـــى م ـــون ع ـــو( الفني ـــو )ممك ـــل مهندس يعم

الشـــامل لجميـــع العمـــاء، بينـــا تحـــرص عـــى تعبئـــة وتحديـــث مخزونهـــا مـــن قطـــع الغيـــار 

ـــا  ـــتي م ـــب اللوجس ـــة بالجان ـــى العناي ـــو ع ـــرص ممك ـــك تح ـــام، وكذل ـــا بانتظ ـــتهلكَة خصيصً المس

يقلـــل الأوقـــات اللازمـــة لوصـــول المـــواد والقطـــع اللازمـــة لتصنيـــع المكائـــن أو لصيانتهـــا.

Flexible Supply Chain Solutions

حلول سلاسل توريد مرنة
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MEMCO makes sure that priorities and objectives are clearly set and progress plans 
are fully reviewed in order to complete its projects on the scheduled time.

في إطـــار حرصهـــا عـــى إتقـــان مشـــاريعها تقـــوم )ممكـــو( بتحديـــد أولويـــات وأهـــداف تلـــك 

ـــد  ـــاء في المواعي ـــليمها إلى العم ـــزام بتس ـــا، والالت ـــر به ـــط التطوي ـــة خط ـــاريع، ومراجع المش

ـــا. ـــق عليه المتُف

On Time Completion
الالتزام بمواعيد التسليم
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